
Orientering fra Landsbyforum 

 

 Erhvervsministeriet har afholdt landskonference på Hotel Fåborg fjord  

Hvor Charlotte og jeg var bedt om at deltage i en af de 5 break-out session med fokus på 

landdistrikternes udviklingsvilkår og udviklingsmuligheder  

3 kommuner: Slagelse, Sønderborg, Mariager Fjord  

Vi tog udgangspunkt i vores opbygning og indsatsområder samt vores samspil med 

kommunen og fik megen god tilbagemeldinger på vores oplæg, samtidig havde vi vores 

kompendium indsatsområder 2018-2021. med. 

 

 Bestyrelsen har hilst på vores nye medarbejder jobskaber Carl Erik Maae. Vi glæder 

os til samarbejdet ude i de enkelte laug  

 

 Der kommer invitation ud til alle landsbyer, hvor forvaltningen vil komme ud for en 

snak med udgangspunkt i vores udviklingsplaner. 

 

 

 Har fået en henvendelse fra jan Prokopek Jensen omkring ren by i landsbyerne/ 

Folkebevægelsen mod affald i naturen er blevet en forening og her vil de gerne have 

et samarbejde med os. 

 

 Anders Brandt mangler stadig et par bestyrelsesarbejdet til Sønderborgs fællesfond 

og har vi i en af landsbyerne et projekt som kan være med i den gode historie ved 

opstarten af foreningen der regnes med at fællesfonden bliver en realitet sidst på 

året. 

 

 Guderup har nu fået et Bylaug hvor vi har været med på sidelinjen og ønsker dem 

god vind fremover.  

 

 Julefrokost d. 23 november i Kværs : laug, LNT udvalget, rep fra SSF i Flensborg  

  

 


